
  
 

 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

21 листопада 2017  року                    м.Черкаси                                                № 17 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 5 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Веретільник В.В., Коваленко В. М., Озірний О.А. 
 

ВІДСУТНІ: Кашко О.М.  
 

 

Запрошені: 

Данилевський В. В. – начальник управління освіти і науки облдержадміністрації; 

Кравченко Н. М. –  директор Департаменту фінансів облдержадміністрації; 

Петров В.О.  – начальник управління майном виконавчого апарату обласної 

ради. 
 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

             1. Про затвердження техніко - економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісних майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів 

з державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області 

Доповідає:   

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого 

апарату обласної ради  

 

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  
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Коваленко В. М., запропонувала внести зміни до порядку денного засідання 

постійної комісії, включити питання: «Про звернення депутатів Черкаської обласної 

ради до депутатів Черкаської міської ради щодо використання державної мови у 

зовнішній рекламі на території м. Черкас.». 
 

Голосування за порядок денний із врахуванням пропозиції Коваленко В.М.: 

 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

затвердження техніко - економічного обґрунтування доцільності передачі цілісних 

майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів з державної 

власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області».  

Віталій Олександрович зазначив, що відповідно Положення про порядок 

передачі об’єктів права державної власності, затвердженого постановою Кабінету 

Міністрів України, Методичних рекомендацій щодо розроблення техніко-

економічного обґрунтування забезпечення ефективного використання об'єктів права 

державної та комунальної власності, що пропонуються до передачі враховуючи 

попередні рішення обласної ради про надання згоди на прийняття з державної 

власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області цілісних майнових комплексів професійно-технічних навчальних закладів,  

пропонується затвердити техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі 

цілісних майнових комплексів з державної у спільну власність Державних навчальних 

закладів «Лисянський професійний аграрний ліцей» та «Жашківський аграрно-

технологічний професійний ліцей». 

До пропозицій щодо передачі цілісних майнових комплексів підприємств, 

зокрема, додається техніко-економічне обґрунтування з визначенням етапів та строків 

його реалізації, а також джерел фінансування видатків на його реалізацію, 

розроблений на підставі розрахунків щодо забезпечення ефективного використання 

цього майна та затверджений органом, уповноваженим управляти державним майном, 

              2. Про внесення змін до рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VI 

«Про обласну програму підвищення якості шкільної природничо-математичної 

освіти на період до 2021 року» 

Доповідає:   

Данилевський  

Валерій Вікторович 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації  
 

             3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік» 

Доповідає:   

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
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що передається, а також органом місцевого самоврядування, якому 

передається підприємство. 

Проект рішення додається до протоколу (додаток  1). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії 
 

 

Данилевський В.В., відповідаючи на запитання членів постійної комісії 

поінформував про стан передачі  професійно-технічної освіти  на фінансування з 

місцевих бюджетів та про проект Закону України «Про професійно-технічну освіту». 

 

Доманський В. М. вніс пропозицію: 

Підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження техніко - 

економічного обґрунтування доцільності передачі цілісних майнових комплексів 

професійно-технічних навчальних закладів з державної власності до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати до 

розгляду на засіданні  президії та пленарному засіданні обласної ради, пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект цього рішення.     

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 2). 

Голосування:  

"За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 
 

2. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VI «Про обласну 

програму підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на період до 

2021 року».  

Валерій Вікторович  зазначив,  що проект рішення обласної ради розроблено на 

підставі звернень Тальнівської та Шполянської районних державних адміністрацій  

щодо відмови та придбання шкільних наборів LEGO для навчальних закладів та з 

метою доповнення розділу програми «Джерела фінансування Програми» абзацом 

шостим такого змісту: «Перелік обладнання визначати щорічно органами місцевого 

самоврядування та місцевими органами виконавчої влади з урахуванням фінансового 

ресурсу в межах видатків». 
 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  3). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

 

Доманський В. М. вніс пропозицію: 

Підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 14.12.2011 № 10-3/VI» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати проект цього рішення.     
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ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 4). 

Голосування:  
 

"За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

3. СЛУХАЛИ:   

Кравченко Н. М., яка проінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016   № 11-2/VII «Про обласний 

бюджет на 2017 рік».  

 Наталія Миколаївна ознайомила членів постійної комісії із змінами  до проекту 

рішення обласної ради в галузях освіти і науки, молоді та спорту, культури та 

зазначила що відповідно до розпорядження Кабінету Міністрів України області 

зменшено річні призначення субвенцій з державного бюджету.  

По управлінню освіти і науки облдержадміністрації з метою своєчасної виплати 

заробітної плати працівникам навчальних закладів обласного підпорядкування та 

недопущення кредиторської заборгованості за спожиті енергоносії у межах загального 

обсягу  бюджетних призначень здійснюється перерозподіл видатків загального фонду 

обласного бюджету. 

По управлінню сім’ї, молоді та спорту  облдержадміністрації рішенням 

Черкаської міської ради зменшено субвенцію обласному бюджету на реалізацію 

Програми розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2020 роки  на суму  1 млн. 

грн. У зв’язку з цим зменшуються доходи загального фонду та відповідно видатки 

споживання загального фонду обласного бюджету. 

По Департаменту культури та взаємодії з громадськістю облдержадміністрації 

враховано зміни відповідно до розпорядження облдержадміністрації «Про 

перерозподіл видатків бюджету». 

Проект рішення додається до протоколу (додаток  5). 

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Доманський В. М. вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про 

обласний бюджет на 2017 рік» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення.     

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 6). 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 
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4. СЛУХАЛИ: 

Коваленко В. М., яка зазначила, що до неї неодноразово, як до депутата обласної 

ради, звертались жителі м. Черкаси  щодо використання державної мови в зовнішній 

рекламі міста. 

Валентина Михайлівна внесла пропозицію звернутись з цього приводу до 

Черкаської міської ради. 

 

Доманський В. М., запропонував звернутись до обласної ради з  пропозицією 

розглянути на  вісімнадцятій сесії обласної ради питання про звернення депутатів 

Черкаської обласної ради до депутатів Черкаської міської ради щодо використання 

державної мови у зовнішній рекламі на території м. Черкас та запропонував готувати 

та представляти на пленарному засіданні обласної ради проект рішення             

Коваленко В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 7). 

Голосування:  

"За" - 5; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

Секретар     постійної комісії                                                      О. Ковбоша 


